

Circular No. (25) 2023

To All Hospitals and Medical Centers

Date: 22 Oct 2023

Sub: Updates to the process of the National Accreditation Program for Hospitals and Medical Centers

1. NHRA brings to the attention of all hospitals and medical centers in the Kingdom of Bahrain that the accreditation cycle validity with the new ISQua Accredited Standards is 4 years.
2. All private facilities are obligated to pay the accreditation fees annually on the specified date in accordance with the Minister of Health Resolution No.20 for 2016 regarding determining the fees categories for private health institutions.
3. Circular No.33 for 2021 is now void.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom

تعميم رقم (25) لسنة 2023


إلى جميع المستشفيات والمراكز الطبية

التاريخ: 22 أكتوبر 2023م

الموضوع: تحديث إجراءات الاعتماد الوطني للمستشفيات و المراكز الطبية

1. تحيط الهيئة علماً بجميع المستشفيات و المراكز الطبية في مملكة البحرين أن صلاحية دورة الاعتماد الوطني بعد الحصول على الاعتماد الدولي من قبل ISQua هي أربع سنوات.
2. تلتزم المؤسسات الصحية الخاصة بدفع رسوم برنامج الاعتماد والتقييم بشكل سنوي في الموعد المحدد وفقاً لقرار وزير الصحة رقم (20) لسنة 2016 بشأن تحديد فئات رسوم المؤسسات الصحية الخاصة.
3. يلغى التعميم رقم (33) لسنة 2021.

هذا مالزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.



الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي